

The question being put on the main motion—

That this Committee print 1,000 bilingual copies of its Minutes of Proceedings and Evidence and additional copies be printed if required.

It was resolved in the AFFIRMATIVE (On Division).

On the motion of Mr. Marchand (*Kamloops-Cariboo*), it was

*Agreed*,—That in accordance with S.O. 65(7) the Chairman be authorized to hold meetings to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present.

On motion of Mr. Borrie,

*Resolved*,—That the Committee print as a supplementary issue to its Minutes of Proceedings and Evidence, a sessional index prepared by the Library of Parliament.

The Committee proceeded to discuss suggestions from the members as to the future course of the Committee's work in the session ahead.

It was agreed,—That these suggestions would be considered by the Sub-Committee on Agenda and Procedure.

At 4:00 p.m., on motion of Mr. Deakon, the Committee adjourned to the call of the Chair.

Thursday, February 11, 1971.

(2)

The Standing Committee on Indian Affairs and Northern Development met this day at 11:12 a.m., the Chairman, Mr. Watson, presiding.

*Members present*: Messrs. Borrie, Buchanan, Gundlock, McBride, Orange, Rock, Simpson, St. Pierre, Watson, Yewchuk.—(10)

*Also present*: Mr. Sulatycky, M.P.

*Witness*: Admiral A.H.G. Storrs, Director of Marine Operations Branch, Department of Transport.

The Chairman notified the Committee that this day's meeting pertained to one of its Orders of Reference "The subject-matter of Arctic icebreaker service" and invited Mr. St. Pierre to introduce the topic.

The Chairman then introduced the witness, Admiral A.H.G. Storrs, who made an oral statement and was questioned by the Committee.

At the conclusion of questioning, the Chairman thanked Admiral Storrs.

At 1.05 p.m. the Committee adjourned to Tuesday, February 16, 1971.

La motion principale, à savoir que le Comité fasse imprimer mille exemplaires bilingues des procès-verbaux et témoignages et des exemplaires additionnels si nécessaire, étant mise en délibération, est adoptée (sur division).

M. Marchand (*Kamloops-Cariboo*) propose, et

*Il est convenu*,—Que conformément au Règlement 65 (7), le président soit autorisé à tenir des séances, à recevoir des témoignages et à en autoriser l'impression en l'absence de quorum.

M. Borrie propose, et

*Il est résolu*,—Que le Comité fasse imprimer, en supplément des procès-verbaux et témoignages, un index sessionnel préparé par la Bibliothèque du Parlement.

Le Comité entreprend la discussion des propositions des députés sur l'ordre à suivre des travaux du Comité pour la prochaine session.

Il est convenu,—Que ces propositions soient étudiées par le Sous-comité du programme et de la procédure.

A 4 h de l'après-midi, M. Deakon propose que la séance du Comité soit levée jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le jeudi 11 février 1971

(2)

Le Comité permanent des Affaires indiennes et du développement du Nord canadien se réunit ce matin à 11 h 12. Le président, M. Watson, occupe le fauteuil.

*Députés présents*: MM. Borrie, Buchanan, Gundlock, McBride, Orange, Rock, Simpson, St. Pierre, Watson, Yewchuk.—(10).

*Autre député présent*: M. Sulatycky.

*Témoin*: L'amiral A. H. G. Storrs, directeur, direction des opérations de la marine, ministère des Transports.

Le président informe le Comité que la séance d'aujourd'hui est pertinente à un des ordres de renvoi «la question relative au service de brise-glace dans l'Arctique» et invite M. St. Pierre à faire un exposé.

Le président présente ensuite le témoin, l'amiral A. H. G. Storrs, qui fait une déclaration et répond ensuite aux questions des membres du Comité.

A la fin de la période de questions, le président remercie l'amiral Storrs.

A 1 h 05 de l'après-midi, le Comité suspend ses travaux jusqu'au mardi 16 février 1971.

*Le greffier du Comité*

J. H. Bennett

*Clerk of the Committee*